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استقلال مربی خارجی باکیفیت می خواهد
علی چینی در گفتگو با »امتیاز«: 

علی چینی در گفتگو با »امتیاز« در خصوص چرایی جدایی فرهاد 
مجیدی از باشگاه استقلال گفت: مجیدی امسال تمام رکوردها را 
زد. ضمن اینکه بالاخره تمام مربیان ایرانی آرزو دارند که ترانسفر 

شوند و این امر مختص بازیکنان نیست.
درباره حضور مربیان ایــران در لیگ های عربی چه 

نظری دارید؟

بعداز حشمت مهاجرانی هیچ مربی دیگری در کشورهای عربی سابقه 
مربیگری ندارد. کشورهای عربی بیشتر علاقه دارند از اروپا خصوصا 
کشور اسپانیا مربی بیاورند و اعتقاد زیادی به مربی های اروپایی دارند. 
حال بدلیل اینکه فرهاد مجیدی توانست در استقلال بدرخشد و این 
تیم را به جایگاه خودش برساند با آمار استثنائی بدون باخت، بیشترین 
کلین شــیت کمترین گل خورده و گل زده مناسب مورد توجه لیگ 

امارات قرار گرفت که یک استثنا محسوب می شود.
جدایی فرهاد مجیدی رو چطور دیدید؟

طبیعتا فرهاد مجیدی مختار اســت که به لیــگ دیگری برود. 
همچون بازیکنانی که آینده خود را دنبال می کنند. این یک افتخار 
برای باشگاه استقلال و هواداران این تیم است که فرهاد  مجیدی 

را یک تیم عربی به عنوان سرمربی خواسته است.

ورزشی

اخبار کوتاه 

صدور رای نهایــی پرونده های مختلف در دیوان داوری ورزش 
)CAS( زمانی زیادی برده و همین موضوع، این ســوال را به 

وجود می آورد که دلیل این میزان تاخیر در صدور آرا چیست؟
به گزارش اختصاصی گروه ورزشــی روزنامه امتیاز، 
ورزش ایران در ســال های اخیر پای ثابت دیوان داوری ورزش 
بوده اســت. یکی از موارد اذیت کننــده درباره CAS، طولانی 
بودن روند رســیدگی به پرونده ها در این دیوان داوری اســت؛ 
موضوعی که در دوره کرونا بیش تر به چشــم آمد. اوج طولانی 
بودن روند رسیدگی به پرونده ها در CAS به پرونده ویلموتس 
مربوط می شود که با تعویق های چندین باره در صدور رای، این 

پرونده تاکنون حدود یک سال و نیم طول کشیده است.
براســاس مقررات CAS، از زمان تکمیل مــدارک پرونده تا 
صدور رای، هیات های رســیدگی ســه ماه فرصت دارند اما این 
مهلت می تواند بدون محدودیت تمدید شــود. در نتیجه در کنار 
سه ماه فرصت اولیه، پنل رسیدگی کننده می تواند به دفعات این 
فرصت زمانی را تمدید کند. این تمدید مهلت رسیدگی به صورت 
Sua Sponte انجام می شــود به این معنــی که طرف های 
اختلاف، تسلطی بر این امر ندارد و تمدید مهلت، بدون اخذ نظر 

طرف ها و صرفا به اختیار دیوان انجام می شود.
در عمــل، معدود پرونده هایی بودند که در مهلت ســه ماهه به 
نتیجه رســیده اند. به همین دلیل، ســوال پیــش می آید که چه 

دلایلی منجر به طولانی شدن فرآیند صدور رای می شوند؟
دلیــل اول - پیچیده بودن مباحث حقوقــی و وقایع پرونده ی 
مورد بررسی، یکی از دلایل اصلی است که باعث می شود داوران 
نتوانند در مهلت زمانی محدود به نتیجه رســیده و اتخاذ تصمیم 
 de(کنند. هم چنیــن در دیوان داوری ورزش، رســیدگی دونوو
novo( صورت می گیرد به این معنا که تمام مراحل رســیدگی 
به پروند از ابتدا انجام می شــود و CAS به رای صادر شده در 

دادگاه قبلی توجهی نمی کند.
دلیل دوم - در پرونده هایی که داوران پرونده، از افراد با تجربه 
و مطــرح حوزه حل و فصل اختلافات از طریق داوری هســتند، 
معمــولا این افراد به دلیل مشــغله های کاری و در جریان بودنِ 
هم زمان پرونده های مختلف، فرصت کافی برای اختصاص دادن 
وقت به یک پرونده خــاص ندارند و همین هم زمان پیش بردن 

پرونده ها، باعث ایجاد چنین تاخیر زمانی در صدور آرا می شود.
دلیل ســوم – دیوان داوری ورزش در فعالیت هایش به منفعت 

داورانش توجه زیادی می کند. از آن جایی که بخشی از درآمدهای 
داوران CAS مربوط به حق ماموریت ها و حضور در جلســات 
حضوری رســیدگی به پرونده می شود، صدور نهایی آرای نهایی 
در دوره کرونا که جلســات حضوری برگزار نمی شــد، مکررا به 
تعویق افتاد تا دوباره جلســات حضوری رسیدگی به پرونده ها از 

سر گرفته شود.
دلیل چهارم- آرایی که توســط داوران پیش نویس می شــوند، 
طبق کد دیوان بایســتی قبل از صدور نهایی رای، حتما از جهت 
مســائل شــکلی و رعایت برخی اصول، مورد بررســی و مرور 
مدیرکل دیوان قرار گیرند. یکی از علت هایی که می تواند باعث 
طولانی شــدن فرآیند صدور آرا شــود، طی کردن همین مرحله 
توسط مدیرکل دیوان اســت. حجم بالایی از آرای دیوان برای 
مرور نهایی، به این شخص ارجاع داده می شود و طبیعتا با توجه 
به حجم کاری بالای دیوان، او نمی تواند در مهلت زمانی منطقی 
به مرور همه ی آرا بپردازد و این موضوع باعث حالتی می شــود 
که ممکن اســت رای توســط داوران پیش نویس شده باشد اما 
مدیرکل دیوان فرصت کافی برای بررســی نهایی قبل از انتشار 

را نداشته باشد.

آقای لیگ برتر به اصفهان می رود؟
باشگاه سپاهان که تلاش کرد طبق برنامه ای سه ساله با هدایت 
محرم نویدکیا به قهرمانی لیگ برتر دســت پیدا کند، سرانجام 
با جدایی این مربی جوان در ابتدای ســال ســوم راه جدیدی را 
در پیش گرفت. مدیران باشــگاه اکنون علاوه بر اینکه مشغول 
انجام مذاکرات برای انتخاب ســرمربی جدید هستند، همزمان 
جذب بازیکن برای تقویت تیــم را نیز در پیش گرفته اند که با 
توجه به خروج دانیال اســماعیلی فر و همچنین جدایی احتمالی 
بازیکنانی مانند ولسیانی، رفیعی وشهباززاده، این مساله باوجود 
نامشخص بودن وضعیت سرمربیگری با جدیت زیادی از سوی 
مدیران باشگاه پیگیری می شود. در این بین گفته می شود رامین 
رضائیان و همچنین علیرضا علیزاده )هافبک تیم فوتبال گل گهر( 
برای تقویت تیم مورد نظر باشگاه اصفهانی قرار دارند. همچنین 
گادوین منشــا مهاجم نیجریه ای و با تجربه مس رفسنجان که 
قراردادش با این باشگاه به اتمام رسیده، در رادار سپاهان قرار دارد 
و با توجه به اینکه جذب مهاجم خارجی یکی از برنامه های این 
باشگاه است، باید دید مذاکرات دو طرف جدی خواهد شد یا خیر. 
این در حالی است که باشگاه مس رفسنجان نیز صحبت هایی را 
با منشا انجام داده و قرار است او پس از تعطیلات و بازگشت به 
ایران در مورد تمدید قرارداد تصمیم قطعی خودش را اعلام کند.

حضور بازیکن ملی پوش در لیست 
پرسپولیس منتفی شد

یک رسانه یونانی اعلام کرد پیشنهاد باشگاه پرسپولیس به 
کریم انصاریفرد صحت نــدارد و این بازیکن در لیگ یونان 
بــه کارش ادامه خواهــد داد.در روزهای گذشــته بعضی از 
رسانه های یونانی خبر داده بودند که کریم انصاریفرد مهاجم 
ایرانی تیم آاک در برنامه های فصل آینده ســرمربی این تیم 
جایی ندارد و این مهاجم ســابق تیم ملی ایران، آاک را ترک 
می کند.این موضوع باعث شــد تا بعضی از رسانه های ایران 
هم از احتمال پیشــنهاد باشگاه پرســپولیس به این مهاجم 
و بازگشــت انصاریفرد به لیگ ایــران خبر بدهند؛ آن هم در 
شــرایطی که پرسپولیس به دنبال تغییر خط حمله خود است 
و قصــد دارد مهاجمان جدیدی را برای تقویت خود در فصل 
آینده به خدمت بگیرد.مطرح شدن این خبر در ایران، بازتاب 
گسترده ای در رسانه های ورزشی یونان داشت و بازگشت به 
پرسپولیس به ســر فصل خبرهای مربوط به باشگاه آاک در 
 novasports یونان تبدیل شــد. با این حال وب ســایت
یونان مدعی شد پیشــنهادی از ایران برای انصاریفرد وجود 
ندارد. این رســانه نوشــت: »گزارشــی مبنی بر اینکه کریم 
انصاری فرد در کانون توجه پرسپولیس قرار دارد، بی اساس 
اســت. کریم انصاری فرد تا تابســتان ۲۰۲۳ با آاک قرارداد 
دارد و این فوتبالیســت ایرانی آماده است تا توافق با این تیم 
را تمام کند. در واقع طبق اطلاعات هیچ علاقه ای از ایران و 
پرسپولیس به این مهاجم وجود ندارد.« در ادامه این گزارش 
آمده اســت: »اگرچه سایت Bignewsnetwork اعلام 
کرده که این بازیکن ۳۰ ســاله از باشگاه کشورش پیشنهاد 
دارد، انصاری فرد حتی قصد ترک آاک را ندارد چه برســد به 
بازگشت به ایران. این فوتبالیست باتجربه معتقد است که در 
تیمی که ماتیاس آلمیدا می خواهد آن را بسازد جایگاهی دارد. 
ســرمربی جدید آاک با دو مهاجم بازی خواهد کرد، بنابراین 
انصاری فرد معتقد است که می تواند حتی به عنوان تعویض 
از روی نیمکت هم به این تیم کمک کند و راه حل مطمئنی 

برای تیم آاک باشد.«

معمای عجیب دادگاه CAS برای وزرش ایران!

   مسلم علیدادی
ورزش فوتبال در زمان حاضر تبدیل به یک صنعت شــده که تنها کشورهایی در آن پیشرفت می 

کنند که دارای برنامه بلند مدت و مدون باشند.
الگویی به نام ژاپن 

کشــوری که در هر صنعتی قدم نهاد به بهترین نحو روی آن ســرمایه گذاری کرد و چیزی جز 
موفقیت نصیبشــان نشد. ورزش هم صنعتی بود که روی آن کار کرد و موفق شد در این عرصه به 
چیزی که مدنظرشــان بوده تا برسند.چشم بادامی ها در وهله اول با ایجاد شخصیت های کارتونی 
روح جنگیدن و پیروزی طلبی در کنار اتحاد تیمی، فعل موفقیت را در نوجوانان و جوانان کشورشان 
کاشــته تا نتیجه آن را در رده های بالاتر ببینند. دهه شــصتی ها به خوبــی به یاد دارند که از چه 
چیزی صحبت می کنیم، بله کارتون فوتبالیستها...شــخصیت هایی همچون سوباسا، واکی، کاکرو و 
واکشیزوما که بعدها الهام بخش جوانان و نوجوانان ژاپنی برای پیشرفت و موفقیت در زمینه ورزش 
فوتبال شــدند.  درحال حاضر فوتبال ژاپن با سرمایه گذاری اصولی و آوردن فوتبالیست  های حرفه 
ای چه در قالب فوتبالیســت و چه سرمربی و همچنین استفاده از مدیران قوی در این عرصه باعث 
پیشرفت این رشته ورزشی شده اند که نتیجه آن را در تیم ملی بزرگسالان ژاپن که ویترین فوتبال 

این کشور است مشاهده می کنیم. 
ایران و حرکت نزولی!

در مقابــل کشــور ژاپن می توانیم ایران را مثال بزنیم که در تمــام موارد برعکس عمل کرده ایم 
و بــه جای حرکت رو به جلو ، روبه عقب حرکت کرده ایم وهمیشــه با بردهای مقطعی و تعاریف 
احساســی خودمان را فریب داده ایم. برخی نیز معتقدند یکی دیگر از نقاط ضعف فوتبال ایران این 
است که تمام تیم ها را رها کرده ایم و تنها به دو تیم پرسپولیس و استقلال پرداخته ایم که نتیجه 
آن ســقوط آزاد فوتبال باشگاهی کشورمان بوده است.البته شاید گهگاهی سپاهان، تراکتور، فولاد و 
ذوب آهــن عرضه اندامی می کردند اما این موفقیت ها تماماً مقطعی بوده و با تصمیمات نادرســت 
جلوی پیشــرفت آن ها به عمد یا غیر عمد گرفته ایم.نداشــتن یک قانون واحد که رنگ ها برایش 
بی معنی باشد، فقدان یک فدراسیون قدرتمند و عدم وجود کمیته های قوی و قانونمند، استفاده از 
مدیران بی کفایت و بدون تخصص، بازگذاشتن دست دلالان و آوردن فوتبالیست های بی کیفیت، 
اجازه اظهارنظر کردن به هرکسی که درباره ورزش و بسیاری از موارد دیگر باعث شده نتوانیم یک 
فوتبال قوی وتماشاگر پسند داشته باشیم و کاری کرده ایم که تمام خواسته فوتبال دوستان ایرانی 

برد پرسپولیس و یا استقلال باشد.

مظاهر رحیم پور درباره کناره گیری اش  از کادر فنی پرسپولیس، اظهار 
داشت: قهرمان لیگ فضای مجازی بود نه استقلال. فضای مجازی 
در همه جای دنیا وجود دارد اما چون ما آماتور هستیم تاثیرش بیشتر 
است و باعث شد اتفاقات عجیبی را ببینیم. گروهی بودیم که کارنامه 
کاری مان مختص پرسپولیس نیست، کارنامه ما پدیده مشهد بود. آن 
تیم با بازیکنان معمولی عملکردی داشــت که وقتی هواداران نگاه 
می کردند از نمایش تیم لذت می بردند اما وقتی به پرسپولیس آمدیم 
همه به یک نحو دیگر ما را نگاه می کردند و می گفتند به جای فلانی 

آمده است؛ چون خارجی نبودیم.
وی ادامه داد: در تیمی که سالیان سال هوادارش بودم حضور یافتم 
و نتایج نشــان می دهد در تمام ابعاد قوی بودیم ولی امســال واقعاً 
اذیت شدیم و خانواده هایمان هم تحت فشار بودند. آخرین بار وقتی 
در تبریز آن اتفاقات افتاد هزار بار خدا را شــکر کردم که ســالم به 
خانه  برگشتم. فوتبال برای لذت بردن است نه فحاشی. من دکترای 
ورزش دارم و در دانشگاه تدریس می کنم و این اتفاقات برایم قابل 

هضم نیست.
مربی پرسپولیس در واکنش به این پرسش که آیا جدایی از این تیم 
تصمیم او بوده یا باشــگاه چنین درخواستی داده است، گفت: خودم 
تصمیم گرفتم که از پرسپولیس بروم. سالیان سال با گل محمدی کار 
کرده  و لذت برده ام. هر چه داشتم هم برای این مربی گذاشتم. نگاه 
نمی کردم قراردادم چقدر است با تمام وجود کار کردم اما این اتفاقات 

طبیعی است و همیشه نمی شود با یک تیم کار کرد.
رحیم پور درباره انتقادات هواداران پرسپولیس در فضای مجازی از 
عملکرد کادر فنی این تیم، تصریح کرد: خودم را خیلی درگیر فضای 
مجازی نمی کنم اما از قدرنشناســی ناراحتم. وقتی با خانواده بیرون 

می روی و یک نفر یک چیز می گوید برایت خیلی ســنگین است. 
بدترین نتیجه ما در پرسپولیس نایب قهرمانی امسال بود. همانطور 
که گفتم امسال فضای مجازی برنده لیگ ما بود. سال های گذشته 
هر کاری کردند تیم ما را بهم بریزند نشد اما امسال اتفاقات عجیبی 
در این فضا رخ داد. خودم را فدا کردم تا فشار از روی گل محمدی و 

بچه ها برداشته شود.
وی افزود: الان هم سرم بالاست؛ دو قهرمانی لیگ، یک قهرمانی 
ســوپر جام و یک حضور در فینال آسیا را تجربه کردیم. امسال هم 
یک نایب قهرمانــی آوردیم که فکر می کنم بســیار با ارزش بود. 
در تبریز ما را با ســنگ زدند؛ باز خدا پدرشــان را بیامرزد که علنی 
گفتند با شــما دشمن هســتیم اما برخی  هزینه کردند تا در فضای 
مجازی جوی به راه بیندازنــد و تیم را بهم بریزند. من چون مربی 
ارزانی بودم یا خارجی نبودم این اتفاقات برایم افتاد. شاید اگر قرارداد 
بالایی می بستم اینطور نمی شد! در زمان برانکو پرسپولیس چند نفر 
مصدوم داد؟ امسال را نگاه کنید، ما یک فرصت نداشتیم تا به بچه ها 

استراحت یا ریکاوری بدهیم. پیش پیش فصل خوب هم نداشتیم.
مربی پرسپولیس گفت: سال گذشته را ببینید وقتی همه تیم ها در 
حال استراحت بودند ما یک ماه برای بازی با استقلال تاجیکستان 
تمرین کردیم. بعد از آن هم یک ماه تا بازی با الهلال تمرین کردیم. 
شــما هیچ جای دنیا چنین شــرایطی نمی بینید. وقتی مدام تمرین 

می کنید بدن فرسوده می شود. ما که ربات نیستیم!
رحیم پور عنوان کرد: خیلی  از هواداران می گویند بازیکنان به لحاظ 
بدنی شرایط خوبی نداشتند اما ما GPS داریم، در بازی هفته بیست 
و نهم میزان دوندگی سیامک نعمتی را نگاه کردم او 1۲.6 کیلومتر 
دویده بود یعنی در حــد میانگین  جهانی. ما جاهای دیگر باختیم و 

اذیت شــدیم. الحق و الانصاف خیلی برای تیم زحمت کشــیدیم؛ 
یک نمونه اش را بگویم. آسیب دیدگی وحید امیری تدریجی بود و او 
یک سال و نیم با آسیب دیدگی در بازی های باشگاهی، ملی و لیگ 

قهرمانان آسیا بازی کرده بود.
وی ادامه داد: عیســی آل کثیر در چه شــرایطی رباط داد؟ زمانی 
که ما در ورزشگاه ثامن مشــهد بازی داشتیم زمین یخ زده بود. به 
بچه ها گفتم مواظب باشید اما پای او لیز خورد و رباط داد. تمام این 
اتفاقات عجیب و غریب بود. احساس من این است که بچه ها در ۳ 
سال گذشته خوب استراحت نکردند و انگیزه ذهنی آنها هم کم شده 
بود. آل کثیر بعــد از محرومیت چند ماهه بلافاصله آماده بازی بود 
اما هیچ کس نپرســید چطور این بازیکن آماده شده است؟ در زمان 
محرومیت انفرادی با او کار کردم تا آماده شــود. هیچ کس اینها را 
ندید. در تعطیلات عید زن و بچه ام را در خانه نگه داشتم تا بازیکن 
را آماده کنم. می خواستند مخفیانه از تمرینات آل کثیر فیلم بگیرند 
تا او را دوباره محروم کنند اما این اجازه را ندادیم. با این مشکلات با 

بچه ها کار کردم اما هیچ کس زحماتم را ندید.
مربی پرســپولیس با اشاره به حضور در فینال لیگ قهرمانان آسیا 
توضیح داد: در قطر بازی هایمان به فاصله هر ســه روز یک بار بود،  
می دانید آنجا بچه ها چطور ریکاوری می شدند؟ در شرایط کرونایی 
بسیار شرایط سخت بود. در آن شرایط چیزهایی بسیار تعیین کننده 
اســت. در وان حمام یخ پر می کردم تا بچه ها ریکاوری شوند. تمام 
یخ ها را خودم حمل می کردم. از مسئولان خواهش می کردم تا به من 
یخ بدهند. هیچ کس اینها را ندید که من برای دل خودم و تیمی که 
دوست داشتم کار کردم. هیچ وقت هم اینها را نگفتم. علی شجاعی 
زمانی که با ما قرارداد داشت مچ پایش مصدوم بود، ۲5 روز متوالی 

هر روز یک ساعت و نیم با او در سالن بدنسازی کار کردم تا بتواند 
آن پنالتی نهایی را بزند و ما به فینال آســیا برویم. در مسابقات هند 
خواهش کردم برایم استخر بادی بخرند تا در آن آب و هوا و شرایط 
برای بازیکنان شرایط ریکاوری را فراهم کنیم. یک بار حتی شرایط 
باد کردن اســتخرهای بادی فراهم نبود و مجبور شدم با دهان این 

استخرها را باد کنم تا بازیکنان ریکاوری کنند.
مظاهری یادآور شــد: از کار با یحیی گل محمدی و کادری که 
داشتیم لذت بردم و همین الان هم می گویم گل محمدی بهترین 
مربی ایران و آسیاست. فدراســیون باید از یحیی مراقبت کند و 
برای آینده تیم ملی او را نگه دارد. هیچ وقت ندیدم گل محمدی 
عصبانی شود ولی امسال به حدی شرایط بد بود که او هم یکی 
دو بــار از کوره در رفت. الان هم ترجیح دادم در تیم نباشــم و 
احساس کردم اینطور می توانم کمک کنم. برای پرسپولیس هم 

آرزوی موفقیت می کنم.

علــی مرادی در مورد اعتراضات وزنه برداران به شــرایط اردوی تیــم ملی بیان کرد: 
صحبتی از من با یک شــبکه معاند در فضای مجازی پخش شــد. وقتی با من تماس 
گرفته شــد، در عمل انجام شده قرار گرفتم البته سیاه نمایی ها، کم لطفی ها و خیانت 
هایی که به کشور می کنند را پاسخ دادم. از ملت ایران و خانواده معظم شهدا عذرخواهی 

می کنم که با این شبکه صحبت کردم.
او ادامه داد: هاشمی عنوان می کند که سه سال پیش به غذا اعتراض داشته اما کمیته 
انضباطی شد. باید بگویم که آن موقع اردویی نداشتیم و آن غذایی که او اعتراض داشت 
برای پرســنل بود. در بحث حقوق و پاداش، در خیلی سیستم های ورزشی پاداش نمی 
دهند. البته هر وقت اردو تشــکیل شــده، ما حقوق دادیم. وقتی دوستان در اردو نیستند 
چگونه حقوق پرداخت کنیم؟ آقای صالحی امیری امسال از اول سال  5۰ درصد بودجه 
ما که معادل ۲ میلیارد تومان بوده را داده است و این مبلغ تا شهریور است و نمی توانم 
بریــز و بپاش کنم . من باید بتوانم یک خانواده را جمع و جور کنم. نزدیک 1۴۰ میلیون 
تومان پول غذای همین اردوی تیم ملی شد که برای من فاکتور آوردند. نفرات تیم ملی 
نهایی شــود، حقوق را پرداخت می کنیم. آنها می خواهند وقتی اردو نیســتند پرداختی 
داشته باشم که نمی توانم. خرابی سیستم های گرمایش و سرمایشی فقط برای ما نیست 

و برای بقیه فدراسیون ها همه بوده اما جوانان آنها تحمل کرده اند.
مرادی که با برنامه ورز ش و مردم گفت و گو می کرد، در مورد بهبود شــرایط تصریح 
کرد: ســالن تمرینی ما تعمیر شده اســت و خوابگاه مرتب شده است. دو ماساژور و دو 
فیزیوتراپ  برای جوانان و بزرگسالان داریم. اردوی بزرگسالان را در استان های خوش 
آب و هوا تشــکیل می دهیم. مواد غذایی تغییر کرده اســت و امیدوارم بچه ها بیایند 
تمرینات انجام دهند و اعزام خوبی داشــته باشیم. او در مورداینکه وزنه برداران قبلا هم 
معترض بودند و برای برطرف کردن مشکلات چه اقداماتی انجام داده است؟ تاکید کرد: 
با مســئولان وزارت ورزش و کمیته ملی المپیــک صحبت کردیم. برنامه های خود  را 
بــه وزارت ورزش داده ایم و برای آن برنامه ها نزدیک به 6۰ میلیارد پول نیاز داریم اما 
بودجه ما ۹ میلیارد و خرده ای اســت و سال گذشــته ۸5 درصد آن را  دریافت کردیم. 
محدودیت ها برای همه هســت. او در مورد راه چاره این ماجرا گفت: تنها راه این است 

که وزنه برداران کمی خویشتن دار باشند و بیایند و ما هم موارد را پیگیری می کنیم.

ایمان عالمی درباره اینکه جواد نکونام سرمربیگری استقلال را نپذیرفت، اظهار داشت: 
جواد نکونام مربی بســیار خوب و صاحب سبکی است و یک انتخاب خیلی خوب برای 
نیمکت اســتقلال بــود که بنا به دلایلی کــه خودش مطرح کرد، هدایــت این تیم را 
نپذیرفت. بــا توجه به جایگاهی که نکونام در فولاد داشــت و حضور این تیم در لیگ 
قهرمانان آســیا، این انتظار می رفت که او پیشنهاد استقلال را قبول نکند. با وجود اینکه 
اعتبار و آوازه اســتقلال باعث می شــود هر کسی برای قبول مسئولیت این تیم وسوسه 

شود، اما نکونام در حال حاضر ترجیح داد تا به کارش در فولاد ادامه دهد.
وی ادامه داد: به عقیده من دلیل دیگری که باعث شــد نکونام سرمربیگری استقلال 
را نپذیرد، این موضوع بود که زمزمه هایی مبنی بر حضور آجورلو در فدراســیون فوتبال 
مطرح شده اســت و ســرمربی فولاد اطمینانی از آینده مدیریتی اســتقلال نداشت و 
نخواست ریسک کند. با توجه به اینکه نکونام و آجورلو سابقه همکاری خوبی از گذشته 
داشتند می توانســتیم آینده خوبی با حضور همزمان هر دو برای استقلال متصور باشیم 

که متأسفانه فعلًا این اتفاق نیفتاد.
مربی پیشــین تیم فوتبال اســتقلال در پاسخ به این ســؤال که گزینه داخلی مناسبی 
بــرای هدایت این تیم وجــود دارد، گفت: در حال حاضر اکثر مربیــان خوب داخلی با 
باشگاه های شان قرارداد دارند و کار سختی است که باشگاه بتواند گزینه داخلی را برای 
نیمکت استقلال پیدا کند و گزینه های خارجی را هم باید مدنظر داشته باشند. متأسفانه 
اســتقلال زمان هم ندارد و هرچه زودتر باید تکلیف کادر فنی این تیم مشــخص شود. 
آبی پوشــان فصل بسیار خوبی را با بهترین رکوردها پشت ســر گذاشتند و باشگاه باید 
شــرایطی را فراهم کند که فرصت بیش از این هدر نرود. به هر حال پس از پایان لیگ 
و شــروع فصل نقل وانتقالات، باید هرچه زودتر سرمربی تیم مشخص شود تا براساس 

نظرات او بازیکن جذب شود.
عالمی خاطرنشــان کرد: من شــنیده ام که مدیران باشگاه اســتقلال در پی مذاکره و 
متقاعد کردن گابریل پین برای هدایت تیم اســت. اگر ایــن اتفاق بیفتد به عقیده من 
بهتریــن اتفاق برای اســتقلال رقم خواهد خورد. پین یک ســال در کنار تیم بوده و با 
بازیکنان و شــرایط باشــگاه آشناســت. او نقش پررنگی در موفقیت استقلال در فصل 
گذشــته داشته است و با حمایت مدیران باشگاه شانس بالایی برای تکرار موفقیت های 

فصل گذشته خواهد داشت.

فراز و فرود؛ سرنوشت متفاوت 
قدرت های فوتبال شرق و غرب آسیا

کارنامه ما فقط مختص به پرسپولیس نیست!

واکنش مرادی به انتقادات 
وزنه برداران

عالمی:عدم اطمینان از آینده 
مدیریتی نکونام را منصرف کرد

آگهی فقدان
خانم مریم کسبی فرزند نصرت الله دارای 
شناســنامه ۳۲765 صادره از تهران متولد 
ســال 1۳57 به شــماره نظام پزشکی ف 
1۳۴6 اظهار میدارند که پروانه ایشــان به 
شماره ۲۰7۴51-۳   مورخ ۹۹/۴/1 و شماره  
۲۰7۴5۲-۴ مــورخ ۹۹/۴/1 مفقود گردیده 
اســت. لذا ضمن ابطال پروانه فوق الذکر از 
یابنده خواهشــمند اســت آن را به معاونت 
درمان دانشگاه علوم پزشکی شهید بهشتی 
به آدرس تهران، تقاطــع خیابان جمهوری 
و حافظ، ســاختمان وزارت بهداشت، طبقه 

ششم، واحد صدور پروانه ها ارائه نمایند.


